
SAYIN YÖNETİM KURULU VE SAYIN KOMŞULARIM 

HEPİNİZİ SAYGIYLA SELAMLIYORUM. YAKLAŞIK 4 YILDIR GENEL KURULLARIMIZI BİRLİKTE YAPIYORUZ. 

BU YILDA HEP BİRLİKTE GENEL KURUL YAPMANIN MUTLULUĞUNU YAŞIYORUM. KOOPERATİF 

KURULDUĞU GÜNDEN BU YANA ÇEŞİTLİ YÖNETİM KURULLARI GÖREV ALMIŞ VE SİTEMİZE HİZMET 

ETMEYE ÇALIŞMIŞTIR. BU KAPSAMDA GÖREV ALAN TÜM ÜYELERİMİZE YAPMIŞ OLDUKLARI 

KATKILARDAN DOLAYI ÇOK TEŞEKKÜR EDİYORUM. SÖZ KONUSU KATKILARI FARK YARATARAK DEVAM 

ETTİRMEK ÜZERE SİTEMİZİN YÖNETİMİNE TALİP OLDUĞUMUZU DA BELİRTMEK İSTİYORUM.  

BU DÖNEM SEÇİLECEK YÖNETİM KURULUNA TALİP OLARAK KENDİMİZİ DE TANITMAK İSTİYORUM. 

BEN ZEHRA FİBEL TEKELİ. 3,5 YIL ÖNCE EŞİM, İKİ OĞLUM VE İKİ KÖPEĞİM İLE BİRLİKTE SİTEMİZE 

TAŞINDIM. ENERJİ PİYASASI DÜZENLEME KURUMUNDA AVUKAT OLARAK ÇALIŞIYORUM. MESLEK 

HAYATIMDA YAKLAŞIK 22 YILI TAMAMLAMIŞ BULUNUYORUM. ÜYELERİMİZ IŞIL GÖK HANIM, SEZGİN 

ÖZDEN BEY İLE BİRLİKTE YÖNETİM KURULUNA ADAYIZ. DENETİM KURULUNDA ÜYELERİMİZ MEHMET 

CAM BEY VE HAMİT KARABAĞ YÖNETİME KATKI SAĞLAYACAK. SAYIN IŞIL GÖK GAZİ ÜNİVERSİTESİNDE 

ÖĞRETİM GÖREVLİSİ OLARAK ÇALIŞMAKTA, EVLİ VE BİR ÇOCUK ANNESİDİR. SAYIN PROFESÖR 

DOKTOR SEZGİN ÖZDEN ORMAN FAKÜLTESİ ÖĞRETİM ÜYESİ OLUP, AĞAÇLANDIRMA, YEŞİLLENDİRME 

VE SAĞLIKLI ÇEVRE KONUSUNDA BİLİMSEL DESTEK VERMEK ÜZERE YÖNETİM KURULU ÜYESİ OLARAK 

ADAYIMIZDIR. 

DENETİM KURULU ÜYESİ ADAYIMIZ SAYIN MEHMET CAM İ.Ü. İKTİSAT FAKÜLTESİ MEZUNU DAHA 

SONRA YARIŞMA SINAVI İLE YÜKSEK DENETLEME KURULUNA GEÇMİŞ, 35 YILLIK DENETİM GÖREVLİSİ 

OLUP, MESLEK HAYATININ 30 YILI BAŞBAKANLIK DENETLEME KURULUNDA, 5 YILI DA SAYIŞTAY 

BAŞKANLIĞINDA UZMAN DENETÇİ OLARAK GEÇMİŞ VE EMEKLİ OLMUŞTUR. HALEN YEMİNLİ MALİ 

MÜŞAVİR VE BAĞIMSIZ ŞİRKET DENETÇİSİ OLARAK ÇALIŞMAKTADIR. SAYIN HAMİT KARABAĞ 30 YIL 

TÜRK SİLAHLI KUVVETLERİNE HİZMET ETMİŞ VE ŞU ANDA BİR GAYRIMENKUL DANIŞMANLIĞI VE SATIŞ 

FİRMASININ ORTAĞI OLARAK ÇALIŞMAKTA EVLİ VE BİR ÇOCUK BABASIDIR.  

BUGÜN İTİBARİ İLE 286 FARKLI TİPTE KONUTTAN OLUŞAN SİTEMİZİN DURUMUNA BAKTIĞIMIZDA, 

YEŞİLİN NEREDEYSE HİÇ OLMADIĞI, YAZ DÖNEMLERİNDE SU KESİLME PROBLEMLERİNİN YAŞANDIĞI, 

ÇEVRE DÜZENLEMENİN YAPILMADIĞI, KOMŞULUK İLİŞKİLERİNİN MİNİMUM DÜZEYDE KALDIĞI VE 

BUNUN GİBİ SAYILABİLECEK BİRÇOK EKSİKLİĞİN OLDUĞUNU GÖRMEKTEYİZ. 3,5 YILDIR DÜZENLİ 

OLARAK AİDAT VE İKİ YILDIR DA SU PARASI ÖDÜYEN BİR ÜYENİZ OLARAK, SİTEMİZİN GENEL 

GÖRÜNÜMÜNDE  İYİ YÖNDE BİR DEĞİŞİKLİK OLMASINI BEKLEMEK BENİM VE SİZ DEĞERLİ 

ÜYELERİMİZİN EN DOĞAL HAKKIDIR. ÖDEDİĞİMİZ AİDATLAR HİÇ DE AZIMSANMAYACAK SEVİYEDE 

OLUP, BİZ BU AİDATLARLA TABİKİ DE SİZLERİN KARARIYLA VE ONAYI İLE SİTEMİZDE BİR FARK 

YARATMAK ÜZERE YÖNETİME TALİBİZ.  

AYRICA KOMŞULARIMIZLA YAPTIĞIMIZ SOHBETLERDEN EDİNDİĞİMİZ DİĞER BİR KANI DA SİTEMİZDE 

SAMİMİYETİN VE KAYNAŞMANIN BİR TÜRLÜ SAĞLANAMAMIŞ OLMASIDIR. BİZ BUNU TEŞVİK EDEN 

BİR YÖNETİM ANLAYIŞI İÇİNDE OLACAĞIZ. BU ANLAMDA ORTAK ALANLARIN CIVIL CIVIL OLDUĞU 

CANLI BİR SİTE VAAD EDİYORUZ. 

DİĞER YANDAN SİTEMİZİ ÇEVREDEKİ DİĞER SİTELERDEN FARKLI KILACAK VE EVLERİMİZİN DAHA DA 

DEĞER KAZANMASINI SAĞLAYACAK ÇOK GÜZEL PROJELERİMİZ DE VAR. BU KONUDAKİ 

VİZYONUMUZU ZAMAN ZAMAN YAPACAĞIMIZ TOPLANTILARLA SİZLERE DUYURUP TABİ Kİ DE SİZİN 

ONAYLARINIZI ALMAK SURETİYLE ÖNÜMÜZDEKİ YILLARDA HAYATA GEÇİRECEĞİZ. ÖNCELİKLE 



MEVCUT BÜTÇE İLE BİR FARK YARATMAK ÜZERE YÖNETİME TALİBİZ VE GÖREVLENDİRİLMEMİZ 

HALİNDE SİTE YÖNETİMİ OLARAK HER ZAMAN KOMŞULARIMIZIN YANINDA VE YARDIMCISI OLACAK 

ŞEKİLDE BİR YÖNETİM ANLAYIŞININ  MİSYONUMUZ OLACAĞINI BİLMENİZİ İSTERİZ. 

SÖZLERİMİ ULU ÖNDER ATATÜRK’ÜN YEŞİLE İLİŞKİN SÖZÜYLE BİTİRMEK İSTİYORUM; 

“YEŞİL GÖRMEYEN GÖZLER, RENK ZEVKİNDEN YOKSUNDUR. BURASINI ÖYLE BİR AĞAÇLANDIRIN Kİ, 

KÖR BİR İNSAN DAHİ YEŞİLLİKLER ARASINDA OLDUĞUNU ANLASIN.” 

HAYALLERİMİZİ GERÇEKLEŞTİRMEK İÇİN BİZE BİR FIRSAT VERMENİZ DİLEĞİYLE SAYGILAR SUNARIZ. 
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